
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 1. dubna 2009 

 
 
Přítomni:   BcA. Petr Dub,DiS.,  prof. akad.mal. Martin Mainer, akad. mal. Vladimír Merta doc. Mgr. Jana Preková,  
  Mgr. Veronika Psotková prof.ak.mal.Peter Rónai, prof. ak.soch. Tomáš Ruller,  
  prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., akad.mal. Margita Titlová 
 
   
                Omluveni:                Kristýna Cílková, Tomáš Hodboď 
 
 
Program zasedání je následující: 
1. Schválení  programu (ak.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 18. 3. 2009 v Brně (ak.mal. Merta); 
3. Zpráva  o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
4. Projednání a schválení  Výroční zprávy o hospodaření  FaVU VUT v Brně za r. 2008 (Mgr. Bílá); 
5. Zpráva ze zasedání AS VUT ( Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola); 
6. Zpráva o průběhu voleb do AS FaVU 2009 (Mgr. Psotková) 
7. Projednání Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným na FaVU(prof. 

Gabriel) 
8. Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta) 
9. Různé 
 
Ad 1.  Schválení programu (akad.mal. Vladimír Merta); 
 
Návrh na projednání  do  bodu Různé: 
prof. Ruller - projednání rozpočtu FaVU  
 
Hlasování: 
Pro: 7 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2.  Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 18. 3. 2009 (akad.mal. Merta); 
 
Na zasedání se dostavili doc. Preková a prof. Mainer. 
 
Připomínky k zápisu prof. Rullera: 
 
bod č.  4 -  poslední věta  se týká usnesení z bodu č.  8 
bod č.  10 - prof. Ruller neodešel ze zasedání  
bod č.  4 - název bodu Zpráva o hospodaření se rozšiřuje o Návrh o rozpočtu FaVU na r. 2009 
bod  č. 4 - k první větě přiřadit: Návrh rozpočtu byl předložen předběžně k diskusi do doby než bude schválen rozpočet 
AS VUT 
bod  č. 4 - přiřadit "Předseda ekonomické  komise podal zprávu - žádal rozpis hospodaření pro jednotlivé kabinety a na 
3D studio jak za hospodaření za loňský rok, tak za letošní rok. 
 
Hlasování: 
Pro 7 
zdržel se: 1 
proti: 1 
 
Schváleno. 
 
Ad 3.  Zpráva o činnosti FaVU  (prof. Gabriel); 
 
Prof. Gabriel: 
-   předložil senátu k projednání Metodický pokyn děkana  k projektům a grantům řešeným na FaVU 
-  podal k Metodickému  pokynu podrobnější vysvětlení 
 
Akad.mal. Merta 



-  postrádá v Metodickém pokynu děkana motivační stimulaci  k podávání grantů  
BcA. Dub 
- poukazuje na skutečnost, že v loňském rocen nebyl za Katedru teorií podán žádný návrh k projektům nebo grantům 
doc. Preková: 
- uvítala by začátkem roku vyvěšení tabulky s důležitými termíny k projektům a grantům a zároveň  přehled úspěšných 
a neúspěšných grantů  
          
Prof. Gabriel: 
- doporučuje  veškeré dotazy ke grantům směrovat na koordinátora grantů Mgr. Armutidisovou 
 
Prof. Ruller: 
- zdůrazňuje, že v Metodickém pokynu je  řešitelům  ponechána veškerá  odpovědnost, ale chybí  kompetentnost 
- navrhuje v Metodickém pokynu místo výrazu  "zmocněná" osoba užít slovo "koordinátor" 
- poukazuje na nutnost účasti řešitelů při jednáních o  rozhodování k  výběru  grantů 
 
BcA. Dub: 
- vysvětluje, že výraz "zmocněná osoba" navazuje na uvedení tohoto výrazu ve Statutu VUT, proto byl také 
upřednostňován v Metodickém pokynu 
 
Prof. Rónai navrhuje zhotovení dokumentu ke grantům také  na nižší úrovni. 
Akad.mal. Titlová navrhuje důležité termíny ke grantům vyvěšovat na nástěnce FaVU. 
 
Prof. Gabriel: 
- žádá senátory, aby veškeré připomínky k Metodickému  pokynu  členové senátu zaslali  v průběhu předkládací lhůty k 
dokumentu. 
 
K předloženému dokumentu Metodický pokyn děkana  k projektům a grantům řešeným na FaVU  běží předkládací 
lhůta. 
 
Prof. Gabriel: 
- při způsobu rozdělování přebytku v  rozpočtu bude brán zřetel na připomínky jednotlivých proděkanů a pedagogů  
-  pedagogům bude rozeslána žádost o určení pořadí jednotlivých položek dle jejich priorit. 
 
Prof. Ruller za ekonomickou komisi AS FaVU konstatuje, že  předložený návrh rozpočtu FaVU na r. 2009 Mgr. Bílou 
je možné schválit s tím,že o rozdělení rezervy 3 mil. Kč bude  jednat již nový  AS FaVU. 
Prof. Gabriel: 
- v současné době probíhá kontrola požadavků na dislokace 
 
Akad. soch. Zdařil: 
- předal senátorům CD s veškerými dostupnými informacemi o dislokace FaVU 
- konečné rozhodnutí bude známo až po dohodě s kvestorem 
 
Prof. Gabriel: 
- zaslal dopis se svým stanoviskem k odvolání ředitele Galerie Klenová p.  Fišera 
- informoval o  plánované schůzce s p. Důtkou, který nabízí pomoc při vypracovávání operačních programů 
- požaduje od pedagogů dodržování výzev s uvedenými termíny  
 
Úprava sklepů na Údolní: 
Na dotaz doc. Prekové, z jakých fin. prostřeků budou hrazeny úpravy sklepů na Údolní, prof. Gabriel odpovídá, že  
veškeré úpravy sklepů budou financovány z prostředků VUT. 
Prof. Ruller navrhuje nejdříve provést celkovou asanaci  a poté  sklepní prostory využít jako skladové prostory. 
 
Ad 4.  Projednání a schválení  Výroční zprávy o hospodaření za r. 2008 FaVU VUT v Brně (Mgr. Bílá); 
 
Hlasování o výroční zprávě o hospodaření FaVU za r. 2008  s doplněním o rozepsané kabinety: 
 
Hlasování: 
Pro: 9 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 



Mgr. Bílá informovala senátory se stavem hospodaření  FaVU za poslední 2 měsíce: 
Čerpání: 14 %; překročeno: opravy a udržování  (náklady na opravy ze Synergy přesunuty z položky ostatní služby do 
položky opravy a udržování) 
     přeprava - překročeno z důvodu dopravy exponátů na Figuramu do Prahy  
  
Ad 5.  Zpráva ze zasedání AS VUT ( Samuel Paučo, Mgr. Rozbořil, PhDr. Chamonikola); 
 
Dle informace dr. Chamonikoly bude rozpočet VUT na r. 2009 předložen ke schválení 7. dubna 2009. 
Akad. mal. Merta: 
- pokud nedojde ke změně v rozpočtu VUT a bude 7. 4. na AS VUT schválen, je možné předložit rozpočet FaVU na r. 
2009  ke schválení  AS FaVU v té podobě, která již byla zaslána senátorům. 
V případě schválení rozpočtu VUT, bude senátorům AS FaVU rozeslán e-mail k mimořádnému zasedání AS FaVU. 
 
Ze zasedání se vzdálil  prof. Sedlák. 
 
6. Zpráva o průběhu voleb do AS FaVU 2009 (Mgr. Psotková) 
 
Ze zasedání se vzdálil BcA. Dub a prof. Rónai. 
 
Mgr. Psotková informovala senátory o průběhu voleb do AS FaVU: 
-  dne 14. 4. 2009 je dle harmonogramu voleb stanoven  termín ukončení přijímání kandidátů pro volby do AS FaVU  
- dne 15. 5 2009 bude zveřejněn seznam kandidátů pro volby do AS FaVU 
 
Mgr. Psotková navrhuje zvolit  studenta Dušana Váňu  novým  členem volební  komise, který nahradí Mgr. Psotkovou 
v den voleb, kterých se nemůže zúčastnit. 
 
Na zasedání se vrátil BcA. Dub. 
 
Hlasování: 
Pro: 7 
zdržel se: 0 
proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Na zasedání se vrátil prof. Sedlák a prof. Rónai. 
 
Ad 7.  Projednání Metodického pokynu děkana FaVU VUT v Brně k projektům a grantům řešeným na FaVU 
(prof. Gabriel) 
 
Tento bod byl z větší části projednán v  bodě č. 3. 
Je nutné věnovat pozornost připomínkám k Metodickému pokynu, aby mohl být případně schválen na mimořádném 
zasedání AS FaVU. 
 
Ad 8.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (akad.mal. Merta) 
 
Příští termín zasedání AS FaVU závisí na schválení rozpočtu VUT na r. 2009.  
V případě schválení rozpočtu VUT je stanoven termín mimořádného zasedání AS FaVU na  22 4. 2009 v 10.00 hod.  
 
Ad 9.  Různé 
 
Rozpočet  FaVU na r. 2009 byl projednán v  bodě č. 3. 
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: akad. mal.  Vladimír Merta 
 
 
 
 


